



FOOD & BEVERAGE 餐飲業

Takeaway Trucks Powered by Solar Energy to be Launched Next Year

The epidemic has greatly increased the demand for food delivery and local startup Locker Food has created a solar-powered food delivery truck, target to be launched by mid-2022. Leveraging on centralised instead of point-to-point delivery can improve the efficiency and reduce cost, which in turn will reduce delivery surcharge by half. (Source: Hong Kong Economic Times, 6 Dec 2021).

太陽能外賣車集運 初創研發明年出動

疫情令餐飲外賣需求大增,本地初創「格仔外賣」 (Locker Food) 設計出太陽能外賣速遞餐車,預料2022年中 投入運作。利用集中配送代替點對點可提高送餐效率,有助 降低送餐成本,料外賣附加費可減近一半。 (資料來源:經濟日報2021年12月6日)

Bud APAC Being Awarded Carbon Neutral Award at HERA 2021

Hong Kong listed Budweiser Brewing Company APAC is recognised by the Hong Kong ESG Reporting Awards (HERA) with the Carbon Neutral Award – Grand Award, a new category awarded to companies that demonstrate commitment and actions towards achieving net-zero carbon emissions. The company has also recently been selected as a constituent of the Dow Jones Sustainability Asia Pacific Index, recognising its efforts to integrate sustainability into their business strategy. More details...

百威亞太獲頒HERA 2021卓越碳中和大獎

於香港上市的啤酒品牌百威亞太獲2021年香港ESG報告大獎 (HERA) 頒發卓越碳中和大獎,這個新獎項類別表彰實施零碳承諾並取得成績的企業。近日公司同時被獲選為道瓊斯可持續發展亞太指數成分股,肯定了其團隊將可續持發展融入業務各個環節所做的努力。<u>詳情...</u>



Image: Hong Kong Economic Times

WINE 葡萄酒業



Provence Wine Council Launches Digital Business Matchmaking Platform in Asia Pacific

In order to help Asian importers reach out to Provence wineries, the Provence Wine Council created "Provence Wine Connect", a digital business matchmaking platform dedicated to the region's wines and winemakers for Hong Kong and all Asia Pacific regions. More details...

普羅旺斯葡萄酒委員會於亞太地區推出數碼商務 配對平台

為協助亞洲進口商更易接觸到普羅旺斯的葡萄酒廠,普羅旺斯葡萄酒委員會創建了「Provence Wine Connect」,為區內的葡萄酒廠和釀酒師提供一個適用於香港和整個亞太地區的數碼化商業配對平台。詳情...

■ CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議及展覽業

"I'm Lifestyle" - New Trade Fair to Launch (16-19 June 2022)

"I'm Lifestyle", a new high-positioning shopping event with a combination of three essential elements - Beauty, Fashion, and Gourmet, will be held at the Hong Kong Convention & Exhibition Centre. The trade fair is for trade and public in quest of life-style, personalised products and experience. More details...

"l'm Lifestyle"生活品味展 ─ 全新消費購物盛會 (2022年6月16-19日)

"I'm Lifestyle"生活品味展融合美容、時尚、美食三大生活元素。展會將於香港會議展覽中心舉行,為業內人士及公眾提供全新的高級購物體驗。<u>詳情...</u>



GENERAL 一般消息



Tai Po INNOPARK (Image: HKSTP)

INNOPARK - Innofacturing Tomorrow

Hong Kong Science and Technology Parks (HKSTP) seeks to revitalise the industrial community in the Industrial Estates, securing long-term sustainability and wider benefits for Hong Kong by repositioning Industrial Estate as INNOPARK. The park champions all the cutting-edge work to realise local research and development into economic output and is positioned to capture the exciting and lucrative opportunities of digitalisation and Industry 4.0. More details...

創新園(INNOPARK)進一步創新製造

香港科技園矢志為工業邨注入新活力,將其轉型至創新園 (INNOPARK),確保本地工業社群持續長遠發展,造福香港整體社會。創新園將協助本地研發項目轉化成為緊貼市場所需的實際商品及服務,把握以先進科技帶動之「工業4.0」所帶來機遇,迎來以數碼帶動、面向未來的香港。詳情...

Amended Imports and Exports Classification List to Take Effect in 2022

The 2022 Edition has incorporated the 393 sets of amendments recommended by the World Customs Organisation to ensure that Hong Kong's commodity classification system continues to be compatible with those of its major trading partners. More details...

經修訂的進出口貨物分類表2022年生效

2022年版分類表已加入世界海關組織提出的393項修訂,使 香港的貨物分類制度能繼續與主要貿易夥伴一致。詳情...

CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch. Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality T: +852 3107 1067 swong@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia (所有來自大中華地區的業務) T: +852 3107 1037 lwang@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France T: +852 3107 1047 jhui@investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞

Americas and Africa T: +852 3107 1028

bleung@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France) T: +852 3107 1093

rebeccachan@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk

Find Us on Social Media 關注我們









